
  

 

 

 

Mestský úrad Spišská Nová Ves, Štefánikovo námestie 1, 052 01 Spišská Nová Ves 

 

Zápisnica č. 2/2018 zo zasadnutia 

„Komisie komunálneho rozvoja pri MsZ v Spišskej Novej Vsi“ 

 
konanej dňa 20.09.2018 od 1400 hod., 

v malej zasadačke Mestského úradu v Spišskej Novej Vsi – 2. Poschodie č. d. 304, 

Štefánikovo námestie 1, 052 01 Spišská Nová Ves 

 

 

Pozvaní:   Ing. Marián Bubeník, Ing. Zuzana Záborská, Ing. Michal Beharka, Mgr. Ing. Igor Geletka,  

Ing. Beáta Jánovcová, Ing. Ondrej Majerník, PeadDr. Branislav Tkáč, Ing. Štefan Pohly,  

Ing. Peter Susa, Ing. arch. Teodor Štubňa, Tomáš Hamráček, Ing. Darina Paveleková,  

Ing. Zuzana Valkoššáková 

Prítomní: Ing. Marián Bubeník, Ing. Zuzana Záborská, Mgr. Ing. Igor Geletka, , Ing. Ondrej Majerník, 

PeadDr. Branislav Tkáč, Ing. Štefan Pohly, Ing. Peter Susa, Ing. arch. Teodor Štubňa,   

Tomáš Hamráček, Ing. Darina Paveleková, Ing. Zuzana Valkoššáková, Ing. Mária Jasečková 

Neprítomní: Ing. Michal Beharka, Ing. Beáta Jánovcová 

  

Program: 1. Otvorenie 

2. Správa o realizácii projektu Rekonštrukcia miestnych komunikácií v meste Spišská Nová 
Ves 

3. Správa o realizácii projektu Rekonštrukcia a modernizácia verejného osvetlenia mesta 
Spišská Nová Ves 

4. Prehľad realizovaných a predložených projektov mesta Spišská Nová Ves za rok 2018 

5. Informácia o aktivitách MAS Miloj Spiš 

6. Rôzne 

7. Záver 
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BOD č. 1: „Otvorenie zasadnutia“ 

 Zasadnutie otvoril a viedol predseda komisie Ing. Marián Bubeník. Privítal prítomných členov komisie 

a predložil návrh programu spolu s materiálmi na prerokovanie, ktoré boli doručené všetkým členom komisie 

v elektronickej podobe.  

 

BOD č. 2: „Správa o realizácii projektu Rekonštrukcia miestnych komunikácií v meste Spišská 

Nová Ves“ 

Ing. Peter Susa informoval členov komisie o bode programu v zmysle zaslaných materiálov. 

Ing. Marián Bubeník otvoril diskusiu k 2. bodu programu. Na úvod uviedol, že v súvislosti s rekonštruovaním MC 

vznikajú problémy s parkovaním a zásobovaním najmä na ulici Odborárov a rovnako aj Zimnej ulici. Navrhol 

diskutovať o zamedzení celodenného parkovania a vyčlenení konkrétneho časového intervalu, počas ktorého 

budú dané parkovacie miesta určené pre zásobovacie autá prevádzok.  

Ing. Peter Susa je otvorený diskusiám, predmetnú otázku je plánované otvoriť aj na zasadnutiach MsV.  

Mgr. Ing. Igor Geletka upozornil na slabé, nedostatočné dozorovanie zo strany mesta. 

Členovia komisie vzali Správu o realizácii projektu Rekonštrukcia miestnych komunikácií v meste 

Spišská Nová Ves na vedomie. 

 

BOD č. 3: „Správa o realizácii projektu Rekonštrukcia a modernizácia verejného osvetlenia mesta 

Spišská Nová Ves“ 

Tomáš Hamráček informoval členov komisie o bode programu. 

Dňa 30.6.2018 boli ukončené práce v rámci rekonštrukcie verejného osvetlenia mesta, dňa 11.7.2018  bol 

podpísaný protokol o ukončení. V súčasnosti prebieha kontrola NKÚ, výsledkom ktorej očakávame záznam 

s niekoľkými odporúčaniami, nakoľko neboli zistené závažné nedostatky. V rámci rekonštrukcie bolo vymenených 

2 647 ks z celkového počtu 2 949 svietidiel. Väčšina pôvodných, nevymenených svietidiel sa nachádza  

na námestí, tie boli financované z projektu EÚ. 218 svietidiel bolo doplnených do sústavy, to znamená, že sme 

zahusťovali, dopĺňali navyše aj miesta, ktoré doteraz osvetlené neboli, výsledný počet svietidiel je 3 167 ks. Je 

vypracovaný pasport, každé svetelné miesto má svoje číslo, je spracovaný mapový podklad v digitálnej podobe. 

Spotreba nám klesá každým rokom, pre medziročné porovnanie s minulým rokom spotreba klesla na 70%.  

Každý rozvádzač VO je vybavený astronomickými hodinami, ktoré sú nastavené na východ a západ slnka. 

Ing. Marián Bubeník otvoril diskusiu k 3. bodu programu. 

PeadDr. Branislav Tkáč upozornil, že z MsV Ferčekovce dostáva pravidelne podnet, že ulice sú nedostatočne 

osvetlené kvôli intenzite osvetlenia. 

Tomáš Hamráček reagoval, že svietidlá sú certifikované, merania boli urobené. 

Ing. Ondrej Majerník poznamenal, že na Ferčekovciach prešiel všetky ulice a nevidí žiaden problém. Jedná sa  

o moderné svetlá, odborníkmi zabezpečené. Poďakoval za realizáciu tejto rekonštrukcie. 

Komisia vzala Správu o realizácii projektu Rekonštrukcia a modernizácia verejného osvetlenia mesta 

Spišská Nová Ves na vedomie. 

 

BOD č. 4: „Prehľad realizovaných a predložených projektov mesta Spišská Nová Ves za rok 2018“ 

Ing. Darina Paveleková  informoval členov komisie o bode programu v zmysle zaslaných materiálov. 

Komisia vzala informáciu o prehľade realizovaných a predložených projektov mesta Spišská Nová Ves  

za rok 2018.    
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BOD č. 5: „Informácia o aktivitách MAS Miloj Spiš“ 

Ing. Zuzana Záborská stručne informovala členov komisie o aktivitách MAS Miloj Spiš.  

V novembri 2017 získala MAS Miloj Spiš po procese, ktorý trval 2,5 roka, štatút miestnej akčnej skupiny. MAS je 

etablovaná, má schválené peniaze na chod vo výške zhruba 200 000 EUR do konca roka 2019. V súčasnosti je 

v procese hodnotenia prvá výzva, v rámci ktorej budú finančné prostriedky vo výške 622 000 EUR určené  

na verejné služby menšieho charakteru, menšie dopravné investície a dopravné vybavenia plus zvyšovanie 

zamestnanosti. Jedná sa o projekty smerované do oblasti poľnohospodárstva, lesníctva, najmä pre subjekty ako 

samostatne hospodáriaci roľníci, remeselníci a pod. Ak budeme úspešní, MAS bude administrovať v území prvú 

výzvu pre potenciálnych žiadateľov. Čerpanie je možné z dvoch zdrojov, a to Program rozvoja vidieka a IROP  

pre toto programové obdobie. Momentálne MAS Miloj Spiš zamestnáva 2,5 človeka. Členmi MAS je 23 obcí 

okolo mesta Spišská Nová Ves a 38 subjektov z podnikateľského prostredia, dokopy 51 členov.  

Komisia berie informáciu o aktivitách MAS Miloj Spiš. 

 

BOD č. 6: „Rôzne“ 

Ing. Marián Bubeník informoval členov komisie o zaradení dodatočného bodu programu s názvom Návrh zmien 

a doplnkov 2018 Územného plánu mesta Spišská Nová Ves, lokalita Kúdelník II. 

Ing. arch. Štubňa rozdal členom komisie materiál k bodu v zmysle ktorého podal spolu s hosťom Ing. Jasečkovou 

informáciu a predkladanom bode. Územnoplánovacia dokumentácia ZaD 2018, lokalita Kúdelník II. je spracovaná 

na základe požiadavky potenciálneho investora Brantner Nova s.r.o., Spišská Nová Ves. Opiera sa o výsledky 

Štúdie realizovateľnosti rozšírenia skládky a o následne spracovaný Zámer činnosti posudzovanej podľa zákona 

NR SR č. 24/2006 Z.z. z hľadiska vplyvov na životné prostredie/Stavba: Spišská Nová Ves – regionálna skládka 

odpadov Kúdelník II, rozšírenie skládky odpadov – 4. a 5. etapa. 

Ing. Marián Bubeník otvoril diskusiu k 6. bodu programu. 

PeadDr. Branislav Tkáč pripomenul diskusiu k predmetnému bodu zo zasadnutia komisie v roku 2017, prikláňa 

sa k názoru, že na skládke Kúdelník II. by sa mal skladovať len odpad z územia mesta Spišská Nová Ves. 

Komisia bola oboznámená s predmetom predkladaného bodu a odporúča schváliť Návrh zmien  

a doplnkov 2018 Územného plánu mesta Spišská Nová Ves, lokalita Kúdelník II.. 

 

Ing. Zuzana Záborská požiadala o informáciu o aktuálnom stave realizácie prípravy parkovania v lokalite Grajnár. 

Ing. Štubňa informoval o administratívnej príprave, v rámci ktorej bolo vybavené odňatie z lesného fondu, ktoré 

stálo 3 000 EUR. Realizácia plánuje spevnenú plochu pre cca 28 parkovacích miest, makadamový povrch, 

terénne úpravy pre vyrovnanie povrchu. 

Ing. Peter Susa podal informáciu o realizačných možnostiach. Nie je to investičná stavba, sú plánované štrkovo-

terénne úpravy financované z bežných prostriedkov v rámci údržby komunikácii. Samotná realizácia závisí  

od množstva pridelených finančných prostriedkov v rámci rozpočtu a stanovení priorít. 

Komisia odporúča vyčleniť finančné prostriedky na úpravu parkovacích plôch na Grajnári. 

 

BOD č. 7: „Záver“ 

Predseda komisie komunálneho rozvoja poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie. 

 

V Spišskej Novej Vsi, dňa 20.09.2018 

 

Ing. Marián Bubeník, v. r. 

predseda komisie 


